
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 15.4.2016 

 

 

Z A P I S N I K 
 

4. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 14.4.2016 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Marko Močnik, Marko Obid, Borut Eržen, Jože Močnik, Erik Serjun, 

Franc Tušar, Bogdan Brus, Marko Trček, Borut Pirih. 

Opravičeno odsotna: Vanja Zajc. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Marko Močnik, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 3. redne seje sveta z dne 10.9.2015. 

2. Zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2015. 

3. Proračun Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2016. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Marko Močnik je članom povzel zapisnik 3. redne seje z dne 10.9.2015. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Potrdi se zapisnik 3. redne seje sveta KS Cerkno z dne 10.9.2015. 

 

 

AD 2 

 

Valerija Močnik je podala kratko obrazložitev k 2. točki dnevnega reda. 

Marko Trček je vprašal kaj je bilo za 20.398 EUR narejeno v Labinje. Glede na videno v 

Labinje ni bilo investirano 20.000 EUR.  

Valerija Močnik je pojasnila, da gre v tem primeru za račun izvajalca, na katerem so izvedena 

dela opredeljena kot asfaltacija Labinje odcep Močnik, zato je tudi v poslovnem poročilu tako 

navedeno. Obstaja pa račun in specifikacija na KS, ki si jo lahko vsak pride pogledat. Glede 

na rečeno se je z 20.398 EUR:  

- asfaltiralo odcep ceste Labinje za 13.043 EUR, 

- asfaltiralo na Gozdarski poti za 779 EUR, 

- asfaltiralo parkirišče v Strani za 5.236 EUR, 

- asfaltiralo kontejnerskih mest za 1.331 EUR ter 



- krpalo udarnih jame v KS Cerkno za 5.412 EUR. 

 

V nadaljevanju je bil sprejet sklep: 

Potrdi se zaključni račun proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2015. 
 

 

AD 3 

 

Valerija Močnik je prisotnim povzela plan prihodkov za leto 2016. Plan prihodkov je narejen 

na osnovi realizacije iz leta 2015. Planira se 186.306 EUR prihodkov, od teh jih je za dobrih 

71.000 EUR nedavčnih iz naslova najemnin in vodarine, ostalih  nekaj več kot 114.000 EUR 

pa transfernih prihodkov s strani Občine Cerkno. KS bo v letu 2016 razpolagala tudi s sredstvi 

iz preteklih let v višini 32.764 EUR, kar pomeni, da bo KS v letu 2016 po planu lahko 

razporejala z 219.070 EUR sredstev. 

 

Na odhodkovni strani je večina postavk iz prejšnjih let, planiranih na osnovi realizacije  2015. 

Investicijske postavke in poraba le teh pa so obrazložene v Obrazložitvi proračuna Krajevne 

skupnosti Cerkno za leto 2016. Na predlog Odbora za javne finance, proračun in investicije 

občinskega sveta Občine Cerkno, se ukinjata postavki Sofinanciranje društev in Financiranje 

društev – pomoč duševno prizadetim, v korist postavke Materialni stroški. Realizacijo 

postavk bi krajevne skupnosti lahko izvedle le preko javnih razpisov, na katerega bi se lahko 

prijavila društva iz posamezne KS. Glede na višino  sredstev, ki so jih krajevne skupnosti v 

občini v preteklosti namenjale društvom, le to za njih ni realna rešitev. 

 

Borut Pirih, je predlagal, da bi se za ta namen oblikovala postavka Promocija krajevne 

skupnosti, iz katere bi se lahko pokrivali stroški, ki bi bili povezani s promocijo. 

 

Marko Močnik je dodal, da se je društvom pomagalo pri pokrivanju raznih stroškov v 

primeru, da so le ti delali za dobrobit KS. 

V nadaljevanju je povedal, da so gradbena dela pri urejanju okolice cerkve sv. Ane končana, v 

prihodnjih dneh sledi še polaganje tlaka, katerega se je nabavilo že v letu 2015, s strani KS je 

bilo prispevanih 14.000 EUR. V predlogu proračuna za leto 2016 je planiranih še dodatnih 

10.000 EUR za gradbena dela in polaganje tlaka, kar pa zagotovo ne bo zadostovalo za 

dokončanje investicije. 

 

Marko Trček se strinja z investicijo, ter da se jo čim prej pripelje do konca, saj bomo s tem 

dobili še ne del Cerkna, ki bo lepo urejen, saj ta prehod oz. pot uporabljamo tako občani kot 

tudi turisti.  

 

Ostali člani so se njegovemu mnenju pridružili. 

 

Borut Eržen je vprašal, kje se je nabralo toliko stroškov. S strani župana je bilo na eni od sej 

rečeno, da bo investicija stala 50.000 EUR, zdaj pa govorimo že o cca. 100.000 EUR, če še 

zmerom velja, da sta tretinski soinvestitorki tudi Občina Cerkno in Župnija Cerkno. 

 

Jože Močnik se je razmišljanju pridružil ter dodal, da bi celoten projekt morali predstaviti z 

realno oceno stroškov, v tem primeru pa še danes ne vemo koliko bodo dejanski stroški te 

investicije. 

 



Borut Pirih je vprašal, če je realna realizacija postavke Mrliška vežica Cerkno v višini 25.000 

EUR. 

 

Marko Močnik je odgovoril, da za več kot 50m2 rabimo gradbeno dovoljenje, zato bo 

potrebno še pridobiti strokovnjake, ki bodo svetovali in pripravljali ustrezno dokumentacijo. 

 

Borut Pirih je nato predlagal, da se zmanjša postavka Mrliška vežica Cerkno, v korist 

postavke Celostno urejanje naselja, da se investicija pri cerkvi čim prej konča. 

 

Ostali člani so se s predlogom strinjali, vendar za ne več kot 6.000 EUR. 

 

Borut Eržen je predlagal, da se postopoma pristopi k urejanju mrliške vežice in okolice. 

 

Franci Tušar se je strinjal in dodal, da je potrebno dobiti še kakšnega arhitekta, za pridobitev 

druge idejne rešitve. Na kratko je povedal o napredovanju novogradnje gasilskega doma v 

Planini ter prosil, če bi se dalo iz KS kriti stroške priklopa kanalizacije in meteorne vode. 

 

Po razpravi je bil sprejet sklep: 

Potrdi se predlog proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2016. Ko bo možnost 

spremembe proračuna pa se, vendar le v primeru, da se s strani Občine Cerkno ne 

zmanjšajo transferi, zmanjša postavka Mrliška vežica Cerkno za 6.000 EUR, v korist 

postavke Celostno urejanje naselja ter oblikuje postavka Promocija krajevne skupnosti 

v višini 2.850 EUR, na račun postavke Materialni stroški. 

 

AD 4 

 

Brez razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 21h. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik      Marko Močnik 


